

Toronto–Vancouver Menu

Your attendant will serve you at your seat

Snacks and light meals

Chips	————	\$2 ⁵⁰
Chocolate bar		
Brownies	————	\$3
Muffin		
Hummus and crackers	————	\$3 ⁵⁰
Almonds or cashews		
Assorted sandwiches	————	\$8

Beverages

Spring water	————	\$2
Milk or chocolate milk	————	\$2 ²⁵
Hot chocolate, coffee, decaffeinated coffee, Sloane tea or herbal tea, soft drink	————	\$2 ⁵⁰
Juices (orange, apple)	————	\$3

Alcoholic beverages

Domestic beers, 355 ml	————	\$7 ⁵⁰
Premium Canadian VQA red or white wine, 200 ml	————	\$9

Other

Blanket kit	————	\$15
-------------	------	------

The health and safety of our passengers and employees remains our priority. We have recently modified our food and beverage services following the recommendations of public health authorities across the country.

To help everyone respect physical distancing measures when travelling, we have temporarily suspended access to the lounge car. As a result, we are now pleased to provide you at-seat service. An announcement will be made prior to each cart pass.

Passengers must wear a mask at all times except when eating or drinking.

Accepted forms of payment on board:
Visa, MasterCard, American Express and cash. We are unable to accept Debit, Prepaid Credit or Debit Credit Cards.

All sales taxes are included.
Consumption of personal alcoholic beverages on these premises is prohibited by law.
Some menu items may contain nuts or traces of peanuts.
The VIA logo is a trademark owned by VIA Rail Canada Inc.



Menu Toronto – Vancouver

Votre préposé vous servira à votre siège

Collations et repas légers

Croustilles — 2⁵⁰ \$
Tablette de chocolat

Brownies — 3 \$
Muffin

Houmous et craquelins — 3⁵⁰ \$
Amandes ou noix de cajou

Sandwichs assortis — 8 \$

Boissons

Eau de source — 2 \$

Lait ou lait au chocolat — 2²⁵ \$

Chocolat chaud, café, café décaféiné, thé ou tisane Sloane, boisson gazeuse — 2⁵⁰ \$

Jus (orange, pomme) — 3 \$

Boissons alcoolisées

Bières locales, 355 ml — 7⁵⁰ \$

Vin canadien premium rouge ou blanc, 200 ml — 9 \$

Autre

Ensemble de couverture — 15 \$

La santé et la sécurité de nos passagers et de nos employés demeurent notre priorité. Nous avons récemment modifié nos services d'alimentation et de boissons en suivant les recommandations des autorités de santé publique à travers le pays.

Pour aider chacun à respecter les mesures de distanciation physique lors de ses déplacements, nous avons temporairement suspendu l'accès à la voiture-service. Ainsi, nous sommes maintenant heureux de vous fournir un service à votre siège. Une annonce sera faite avant chaque passage du chariot.

Les passagers doivent porter un masque en tout temps, sauf lorsqu'ils mangent ou boivent.

Modes de paiement acceptés à bord : Visa, MasterCard, American Express et argent comptant. Nous ne pouvons accepter les cartes de débit, les cartes de crédit prépayées et les cartes de crédit-débit.

Les prix comprennent les taxes de vente.
La loi interdit la consommation d'alcools personnels en ces lieux.
Certains mets peuvent contenir des noix ou des traces d'arachides
Le logo VIA est une marque de commerce propriété de VIA Rail Canada inc.